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Protokół Nr XLV/10 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 29 marca 2010 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 29 marca 2010 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 29 marca 2010 roku o godzinie 18.30.  
W XLV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń - Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radni Powiatu Kościańskiego – Bolesław Ratajczak; Arkadiusz Wojciechowski;   
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 29 marca 2010 
roku o godzinie 17.00 otworzył XLV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XLV sesji. Do przedłożonego 
porządku obrad: 
 
W dniu 29 marca 2010 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek o wycofanie                     
z  porządku obrad XLV sesji punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie                 
z komunalnych obiektów sportowych.”   
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie wycofała                     
z  porządku obrad XLV sesji punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie opłat za 
korzystanie z komunalnych obiektów sportowych.” 
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Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XLIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Czempiń na 2010 rok. 
6. Wycofany.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokali użytkowych w Czempiniu.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej w Zadorach. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu.  
10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
11. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                   

w okresie międzysesyjnym. 
12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13.  Wolne głosy i wnioski. 
14.  Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z XLIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co 
do jego treści.  
  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
nadzorujący sporządzenie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu stwierdził, że 
nie ma zastrzeżeń co do jego treści i wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o przyjęcie go 
bez odczytania.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XLIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 24 lutego 2010 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1. radny Jerzy Krzyżostaniak w sprawach:  
• podjęcia szybkiej interwencji w sprawie tragicznego stanu drogi w Gorzycach  

i udzielenia w tej kwestii pomocy przez radnych Powiatu kościańskiego;  
•  dokończenia wycinki gałęzi na drodze Borowo – Gorzyce oraz wywiezienie 
śmieci zalegających w rowie przy drodze powiatowej;  

• ponownej interwencji w Gorzycach w sprawie przelewania się szamba – przy 
wysokim stanie wód gruntowych przelewa się codziennie;  

2. radny Władysław Matysiak w sprawach:  
• udrożnienia kanalizacji deszczowej w Srocku Wielkim;  
• naprawy nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej Piechanin – Srocko Wielkie 

– na odcinku drogi na krzyżówce RKS w kierunku Borkowic;  
• zamontowania bariery ochronnej na drodze powiatowej Piechanin – Srocko 

Wielkie w pobliżu głębokiego rowu melioracyjnego;    
3. radny Piotr Wojciechowski w sprawach:  
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•••• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy gmina Czempiń uzyskała jakiekolwiek 
pieniądze za zajęcia pasa drogowego dróg gminnych, na których były 
składowane materiały do remontu drogi krajowej nr 5; jeżeli tak, to jaka to była 
kwota, jeżeli nie – dlaczego tak się stało;    

•••• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy zawyżone miejsce powstałe po 
nawiezieniu przez inwestora realizującego remont drogi krajowej nr 5 ziemi na 
byłe wysypisko śmieci, zostanie w jakikolwiek sposób zagospodarowane – na 
przykład przez posadzenie tam trawy;  

•••• udzielenia odpowiedzi na pytanie, dlaczego w miejscowości Jarogniewice nie 
zostało na drodze krajowej nr 5 oznakowane w sposób świetlny żadne przejście 
dla pieszych, mimo że projekt zakłada oznakowanie jednego przejścia dla 
pieszych światłem pulsacyjnym żółtym; 

•••• konieczności usunięcia oznakowania pionowego – „Parking dla samochodów 
osobowych” stojącego przed zatoczką dla autobusów obok Przedszkola                               
w Jarogniewicach;     

4. radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
• rozpatrzenia możliwości budowy chodnika do Polo Marketu w Czempiniu;  
• wyjaśnienia, dlaczego ma miejsce tak duże odroczenie w stosunku do 

pierwotnego terminu przygotowania dokumentacji technicznej kanalizacji 
sanitarnej w Głuchowie;  

• udzielenia odpowiedzi na wszystkie interpelacje dotyczące drogi krajowej nr 5 
złożone podczas sesji w dniu 8 stycznia 2010 roku;  

• udzielnie odpowiedzi na pytanie, jak będą funkcjonować klasy „O” w roku 
szkolnym 2010/2011 – w przedszkolach czy szkołach; 

• udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy przewiduje się zmiany pracy przedszkoli 
dotyczące ilości naboru dzieci i godzin przebywania dzieci w placówkach;  

5. radny Wojciech Adamski w sprawach: 
•••• usunięcia dziur w drodze, którą wjeżdża się na ulicę Kasztanową w Czempiniu;  
•••• poprawy progu pobudowanego na ulicy Wybickiego w Czempiniu – w tej 

chwili przelewanie wody powoduje niszczenie tłuczniowej nawierzchni na tej 
drodze; tymczasem woda na ulicę Kiełczewskiego nadal po obfitych opadach 
wpływa;   

•••• doprowadzenie do stanu użytkowania ścieżki dla pieszych (aktualnie jest 
wąska i zarośnięta trawą i krzewami) prowadzącej z ulicy Śremskiej do 
przychodni przy ulicy Parkowej, jak również udostępnienie do użytkowania 
terenu prowadzącego wzdłuż Olszynki – od miejsca, w którym powstanie 
nowe targowisko do ulicy Kuczmerowicza – umożliwiłoby to swobodne 
przejście dla mieszkańców, którzy nie chcą tłoczyć się na chodnikach;    

6. radny Przemysław Sztukowski w sprawach:  
• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy jest ustalony plan i terminarz sprzątania 

ulic – dróg powiatowych na terenie miasta Czempinia – podanie go do 
wiadomości mieszkańców i udzielenie odpowiedzi, kiedy po zimie zostanie 
uporządkowana ulica Kolejowa;  

• ustawienia dodatkowych pojemników na śmieci na ulicy Kolejowej                         
w Czempiniu;  

• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy przewiduje się wykonanie prac 
porządkowych i odświeżenie ogrodzenia i urządzeń na placu zabaw Słoneczko 
przy ul. Kuczmerowicza w Czempiniu;  
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• udzielenia informacji o terminie ogłoszenia przetargu na wykonanie 
dokumentacji geodezyjnej i budowlanej na budowę ulic w Czempiniu.     

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy  Czempiń 
na 2010 rok przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – 
Halinę Łączną:  
 
Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że nowa ustawa o finansach publicznych likwiduje 
gminne fundusze ochrony środowiska, z których można było się do tej pory ubiegać                     
o dofinansowanie do usuwania azbestu, jak również do budowy przydomowych oczyszczalni 
ścieków. Radny Krzysztof Sankiewicz poprosił o wyjaśnienie, czy gminy podjęły inicjatywę 
zmierzającą do wyjaśnienia, z jakich środków można by pod zarządem nowej ustawy takich 
dofinansowań udzielać.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wskazała, że w drugą środę kwietnia 
odbędzie się planowa narada u Starosty Kościańskiego, podczas której obecna będzie Prezes 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu i zostanie wyjaśnione, w jaki sposób gminy 
mają te działania realizować. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że na pewno 
łatwiej będzie zrealizować dofinansowanie do usuwania azbestu, ponieważ będą 
najprawdopodobniej podpisywane trójstronne umowy pomiędzy właścicielem nieruchomości, 
gminą a firmą usuwającą azbest.      
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLV/265/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 marca 2010r.             
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2010 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Wycofany z porządku obrad.  
 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokali użytkowych w Czempiniu przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy                 
w Czempiniu – Romana Skrzypczaka:  
 
Radny Piotr Wojciechowski wyraził wątpliwość, co do zapisu, że jeden z lokali zostanie 
sprzedany obecnemu najemcy w formie bezprzetargowej. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 12 głosami „za”, przy                
1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę nr 
XLV/266/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 
sprzedaży lokali użytkowych w Czempiniu przedstawionego wraz                                  
z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy                 
w Czempiniu – Romana Skrzypczaka. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
   
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej w Zadorach 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Urzędu Gminy w Czempiniu – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLV/267/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 marca 2010 r.             
w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej w Zadorach przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu 
Gminy w Czempiniu – Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza – Jana Adama 
Kaźmierczaka: 
 
Radny Przemysław Sztukowski poprosił o wyjaśnienie:  

1) czy prawidłowy jest zapis w § 2 ust. 1 – „Siedzibą Zakładu jest miasto Czempiń.”- czy 
jest on wystarczający, czy też powinien być podany adres zakładu;  

2) czy regulamin wynagradzania pracowników Zakładu, o którym mowa w § 7 ust. 2 nie 
powinien być również zatwierdzany przez Burmistrza;  

3) do § 8 – czy ZGK nadal płaci podatek od nieruchomości do gminy Czempiń, 
ponieważ mówi się jasno, że mienie Zakładu jest to również mienie gminne;   

4) do § 12 ust. 2 – „Burmistrz sprawując nadzór nad działalnością Dyrektora dokonuje 
okresowej oceny jego pracy” – czy ocena ta odbywa się na podstawie sprawozdań 
składanych przez Dyrektora, czy będą przeprowadzane przez Burmistrza kontrole 
działalności Dyrektora.       
 

Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że:  
1) zapis § 2 ust. 1 jest prawidłowy; 
2) do § 8 – Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu jest płatnikiem podatku od 

nieruchomości do gminy Czempiń; 
3) do § 12 ust. 2 – ocena będzie dokonywana na podstawie całokształtu pracy Dyrektora; 

nie tylko na podstawie sprawozdań; w tym roku odbyła się kontrola 5 % wydatków              
w ZGK – miało już miejsce odczytanie protokołu pokontrolnego.    

 
Radca prawny Urzędu Gminy w Czempiniu Roman Hojan wskazał, że nie ma obowiązku 
przyjmowania przez radę gminy statutu jednostki organizacyjnej gminy, jednakże dla 
uporządkowania tych kwestii i ich czytelności taki statut był już wcześniej przyjęty i został 
przedłożony w dniu dzisiejszym Radzie Miejskiej w Czempiniu. Roman Hojan podkreślił, że 
statut ten nie może kreować żadnych obowiązków, ani praw, które nie wynikałyby                        
z przepisów powszechnie obowiązujących, a jedynie porządkuje relacje Zakładu z Gminą. 
Roman Hojan w kwestii § 7 Statutu – wyjaśnił, że konstrukcja przepisów prawnych jest taka, 
że regulamin wynagradzania pracowników jest ustalany przez Dyrektora Zakładu,                         
a Burmistrz ma jedynie możliwość oddziaływania w tym zakresie na Dyrektora w ramach 
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swojego zwykłego nadzoru nad nim. Roman Hojan wskazał, że jest to wyłączna kompetencja 
Dyrektora, który musi działać w ramach budżetu uchwalonego przez Radę Miejską.  
 
Radny Włodzimierz Kuciak wskazał, że w poprzednim Statucie ZGK znajdował się zapis, że 
likwidacja Zakładu następuje w trybie przewidzianym dla jego powstania; natomiast nowy 
Statut nie zawiera takich zapisów.        
 
Radca prawny Urzędu Gminy w Czempiniu Roman Hojan wskazał, że zapisu tego nie musi 
być w uchwale, ponieważ tryb likwidacji Zakładu określa ustawa o finansach publicznych.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLV/268/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 29 marca 2010 r.             
w sprawie statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza – Jana Adama Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr  
7 i 8 do niniejszego protokołu:   

1. Radny Maciej Głochowiak poprosił o wyjaśnienie do punktu 23 sprawozdania;  
2. Radna Elżbieta Grygier poprosiła o wyjaśnienie do punktu 8 sprawozdania; 
3. Radny Przemysław Sztukowski  poprosił o wyjaśnienie do punktu 12 sprawozdania.  

 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła:  

1) do punktu 8 – „Spotkanie z przedstawicielem firmy TEW w sprawie postępu prac przy 
budowie zakładu SELEKT” – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że             
w dniu dzisiejszym odbyło się Walne Zgromadzenie Związku Międzygminnego 
SELEKT, podczas którego jednogłośnie udzielono absolutorium za rok 2009 
Zarządowi Związku; do 15 kwietnia 2010 roku zostanie wyłoniona firma, która będzie 
generalnym wykonawcą budowy zakładu w Piotrowie Pierwszym; jest ustalone 
finansowanie budowy – w 25 % ze środków własnych firmy TEW, zaś w 75 % będzie 
to pożyczka z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej; do 
miana wykonawcy pretendują obecnie trzy duże, prężne firmy budowlane; oddanie 
placu budowy ma nastąpić na przełomie maja/czerwca 2010 roku    

2) do punktu 12 – „Narada u Starosty” – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że podczas narady obecni byli Komendant Powiatowy Policji                     
i Komendant Powiatowy Straży Pożarnej; zwiedzono Powiatowe Centrum 
Kierowania, które w tym roku zostanie uruchomione w nowych obiektach 
dostosowanych do wymogów europejskich, w związku z tym jednak jest prośba do 
samorządu czempińskiego o wyasygnowanie kwoty 5 000 zł na ostateczne prace 
wykończeniowe;                

3) do punktu 23 – „Spotkanie ze Starostą oraz radnym Powiatu kościańskiego w sprawie 
inwestycji powiatowych planowanych na terenie gminy Czempiń” - Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska przekazała głos radnemu Powiatu kościańskiego – Arkadiuszowi 
Wojciechowskiemu.    
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Radny Powiatu kościańskiego – Arkadiusz Wojciechowski wskazał, że w 2010 r. 
zaplanowano na terenie gminy Czempiń do realizacji następujące inwestycje na drogach 
powiatowych:  

1) modernizacja drogi Borowo – Stary Gołębin; 
2) budowa zatoki dla autobusów przy Szkole Podstawowej w Borowie; 
3) budowa chodnika w Piotrowie Pierwszym;  
4) modernizacja ulicy Kolejowej w Czempiniu od przejazdu kolejowego w kierunku 

granic miasta oraz dokończenie budowy chodnika przy ulicy Kolejowej do granic 
miasta;  

5) modernizacja – frezowanie i nowa nawierzchnia drogi Czempiń – Borowo;  
6) dokończenie budowy chodnika na krzyżówce ulic Chłapowskiego i Borówko Stare 

w Czempiniu do przejścia dla pieszych naprzeciwko Gimnazjum w Borowie; które 
zostanie wyniesione powyżej poziomu jezdni i schody wyprowadzające ze ścieżki 
z Osiedla Przylesie;  

7) odwodnienie i studzienka na krzyżówce drogi Piotrowo – Zadory; 
8) naprawa drogi Piotrowo – Maruszkowo.  

Arkadiusz Wojciechowski przypomniał, że zostaną również w 2010 roku wykonane podkłady 
geodezyjne i projekt ścieżki rowerowej z Czempinia do Iłówca.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej                       
w Czempiniu złożył wniosek do Wojewódzkiego Urzędu Pracy pt. „Aktywna gmina 
Czempiń” – koszt którego wynosi około 80 000 zł, natomiast dofinansowanie, które uzyskano 
to kwota ponad 67 000 zł; po podpisaniu umowy przez OPS niezbędne będzie podjęcie 
stosownej uchwały przez Radę Miejską w Czempiniu.      
 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym:  

1. reprezentował Radę Miejską w Czempiniu podczas spotkań, na które był zapraszany;  
2. wpłynęło pismo Wojewody Wielkopolskiego nr KN.V-1.0040-2/10 – stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu; 
3. wpłynęła do wiadomości Rady Miejskiej w Czempiniu odpowiedź Burmistrza Gminy 

Czempiń do Prezesa UKS „AS” – pismo z dnia 2 marca 2010 roku stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu; 

4. wpłynęło pismo Prezesa CKS HELIOS z dnia 22 marca 2010 roku – stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu. Przewodniczący radny Krzysztof Sankiewicz 
wskazał, że pismo to zostało przekazane radnym Rady Miejskiej                     w 
Czempiniu, natomiast uchwała w zakresie opłat za użytkowanie obiektów sportowych 
zostanie podjęta podczas kolejnej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   

 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska udzieliła odpowiedzi na interpelacje:  

7. radnego Jerzego Krzyżostaniaka w sprawach:  
• podjęcia szybkiej interwencji w sprawie tragicznego stanu drogi w Gorzycach  

i udzielenia w tej kwestii pomocy przez radnych Powiatu kościańskiego – 
odpowiedź udzielona powyżej przez radnego Powiatu Arkadiusza 
Wojciechowskiego;   
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• dokończenia wycinki gałęzi na drodze Borowo – Gorzyce oraz wywiezienie 
śmieci zalegających w rowie przy drodze powiatowej – interpelacja zostanie 
przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie;   

• ponownej interwencji w Gorzycach w sprawie przelewania się szamba – przy 
wysokim stanie wód gruntowych przelewa się codziennie - interpelacja 
zostanie przekazana do Spółdzielni Lubonianka.   

8. radnego Władysława Matysiaka w sprawach:  
• udrożnienia kanalizacji deszczowej w Srocku Wielkim  
• naprawy nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej Piechanin – Srocko Wielkie 

– na odcinku drogi na krzyżówce RKS w kierunku Borkowic;  
• zamontowania bariery ochronnej na drodze powiatowej Piechanin – Srocko 

Wielkie w pobliżu głębokiego rowu melioracyjnego;  
- wszystkie interpelacje zostaną przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych                 
w Kościanie;    

9. radnego Piotra Wojciechowskiego w sprawie modernizacji drogi nr 5 – Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie było jeszcze odbioru robót na drodze 
krajowej nr 5, były jedynie częściowe odbiory; zostanie z ramienia Urzędu Gminy             
w Czempiniu powołana stosowna komisja, w skład której wejdą również radny i sołtys 
z Jarogniewic i Głuchowa i wówczas zostaną spisane w protokole wątpliwości                     
i zapytania, na które odpowiedzi powinny zostać udzielone przez zarządcę drogi;     

10. radnego Krzysztofa Giemzy w sprawach:  
• rozpatrzenia możliwości budowy chodnika do Polo Marketu w Czempiniu – 

Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie 
przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich;   

• wyjaśnienia, dlaczego ma miejsce tak duże odroczenie w stosunku do 
pierwotnego terminu przygotowania dokumentacji technicznej kanalizacji 
sanitarnej w Głuchowie - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że 
opóźnienia w terminach wynikają z faktu, że zadanie to jest trudne do 
zaplanowania i trwają negocjacje z mieszkańcami, ponieważ sieć 
kanalizacyjna ma przebiegać na tyłach prywatnych nieruchomości;     

• udzielnie odpowiedzi na pytanie, jak będą funkcjonować klasy „O” w roku 
szkolnym 2010/2011 – w przedszkolach czy szkołach i udzielenie odpowiedzi 
na pytanie, czy przewiduje się zmiany pracy przedszkoli dotyczące ilości 
naboru dzieci i godzin przebywania dzieci w placówkach - Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska poinformowała, że odpowiedź zostanie udzielona pisemnie 
przez Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Czempiniu;   

11. radnego Wojciecha Adamskiego w sprawach: 
•••• usunięcia dziur w drodze, którą wjeżdża się na ulicę Kasztanową w Czempiniu; 
•••• poprawy progu pobudowanego na ulicy Wybickiego w Czempiniu – w tej 

chwili przelewanie wody powoduje niszczenie tłuczniowej nawierzchni na tej 
drodze; tymczasem woda na ulicę Kiełczewskiego nadal po obfitych opadach 
wpływa;   

•••• doprowadzenie do stanu użytkowania ścieżki dla pieszych (aktualnie jest 
wąska i zarośnięta trawą i krzewami) prowadzącej z ulicy Śremskiej do 
przychodni przy ulicy Parkowej, jak również udostępnienie do użytkowania 
terenu prowadzącego wzdłuż Olszynki – od miejsca, w którym powstanie 
nowe targowisko do ulicy Kuczmerowicza – umożliwiłoby to swobodne 
przejście dla mieszkańców, którzy nie chcą tłoczyć się na chodnikach;   
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Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że nie jest dobrym rozwiązaniem furtka 
prowadząca z ulicy Śremskiej w stronę ulicy Parkowej, ponieważ przychodnia nie działa 
przez cały dzień. Interpelacje zostaną załatwione wg możliwości.    

12. radnego Przemysława Sztukowskiego w sprawach:  
• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy jest ustalony plan i terminarz sprzątania 

ulic – dróg powiatowych na terenie miasta Czempinia – podanie go do 
wiadomości mieszkańców i udzielenie odpowiedzi, kiedy po zimie zostanie 
uporządkowana ulica Kolejowa - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że w umowie zawarty jest harmonogram prac, jakie w ramach 
otrzymanych środków będzie wykonywał ZGK w Czempiniu, zaś o terminach 
radny zostanie powiadomiony;   

• ustawienia dodatkowych pojemników na śmieci na ulicy Kolejowej                         
w Czempiniu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że                     
w odpowiedzi na podobną interpelację radnego, pojemniki na śmieci zostały 
dostawione na ulicy Kolejowej, jednakże skończyło to się tym, że mieszkańcy 
wynosili do nich swoje śmieci domowe; interpelacja zostanie jednak 
przeanalizowana przez Dyrektora ZGK;   

• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy przewiduje się wykonanie prac 
porządkowych i odświeżenie ogrodzenia i urządzeń na placu zabaw Słoneczko 
przy ul. Kuczmerowicza w Czempiniu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że prace porządkowe zostaną podjęte po świętach, podobnie 
jak naprawa ogrodzenia; zostały również zamówione dwa dodatkowe elementy 
do zabaw dla dzieci;                      

• udzielenia informacji o terminie ogłoszenia przetargu na wykonanie 
dokumentacji geodezyjnej i budowlanej na budowę ulic w Czempiniu - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że trwają prace 
przygotowawcze nad ogłoszeniem przetargu na projekty ulic.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zwrócił uwagę, że 
radny Wojciech Adamski składał interpelację w sprawie progów mających ograniczyć 
przepływ wody na osiedlu Przylesie już przynajmniej siedem razy i jest przykre, że do dnia 
dzisiejszego Urząd Gminy w Czempiniu nie potrafi jej załatwić.                             
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że w okresie zimowym prace nie zostały podjęte 
ze względu na warunki pogodowe, nie można też w żaden sposób zmusić firmy, która zadanie 
to realizowała do wykonania poprawki.   
 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, że w wydanym ostatnio Biuletynie informacyjnym 
znalazły się życzenia świąteczne dla mieszkańców gminy Czempiń podpisane przez 
Burmistrza Gminy i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu, tymczasem w innych 
gminach praktykuje się, że pod życzeniami podpisuje się Przewodniczący Rady wraz                    
z radnymi.   
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że za treść Biuletynu odpowiada osobiście i nie 
praktykuje się zwyczaju, aby opatrywać życzenia podpisem Przewodniczącego i radnych; po 
to został wybrany Przewodniczący Rady, aby reprezentować całą Radę. Burmistrz Dorota 
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Lew – Pilarska wskazała, że życzenia zostały przygotowane wzorem lat ubiegłych                         
z podpisami Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu od wszystkich 
radnych dla mieszkańców.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że taka 
reguła obowiązuje również w innych gminach, czego dowodem są kartki świąteczne, które 
spływają aktualnie do Rady Miejskiej w Czempiniu. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że 
jeśli radni życzą sobie innego postępowania w tym zakresie, to prośba ich zostanie 
uwzględniona. 
 
Do punktu 14 porządku obrad:  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu zamknął 
obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
 
Protokołował:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                                                       /-/ Krzysztof Sankiewicz  
Kierownik Referatu Organizacyjnego        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


